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人的记忆力会随着岁月的流逝而衰退，写作可以弥补记忆的不足，将曾经的人生经历和感悟记录下来，也便于保存一份美好的回忆。范文书写有哪些要求呢？我们怎样才能写好一篇范文呢？以下是我为大家搜集的优质范文，仅供参考，一起来看看吧泰坦尼克号经典语录短句...
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泰坦尼克号经典语录短句篇一
2、there is nothing i couldnt give you, there is nothing i would deny you, if you would not deny me. open your heart to me。
如果你不违背我，你要什么我就能给你什么，你要什么都可以。把你的心交给我吧。
3、 你一定会脱险的，你要活下去，生很多孩子，看着他们长大，你会安享晚年，安息在温暖的床上，而不是今晚在这里，不是象这样的死去。
4、 我永不食言，永不食言，
5、 要让每一天都有所值。
6、to make each day count。
要让每一天都有所值。
7、you jump, i jump。
你跳，我就跟着跳。
8、 我觉得生命是一份礼物，我不想浪费它，你不会知道下一手牌会是什么，要学会接受生活。
9、affection is desirable, money is absolutely indispensable.
爱情是值得追求的，金钱是不可或缺的。
10、nothing destroys like poverty.
没有什么比贫穷更能摧毁意志的.了。
11、how can you have him? even with his thousands and his houses, how can you, of all people, dispose of yourself without affection? how can i dispose of myself with it? you are leaving tomorrow.
你怎么能接受他的求婚?就算他有万贯家财，你怎么能和其他人一样和不爱的人结婚?有了爱又怎么样?你明天就要走了。
12、i have no money, no property, i am entirely dependent upon that bizarre old lunatic, my uncle. i cannot yet offer marriage, but you must know what i feel. jane, im yours. gah, im yours, im yours, heart and soul. much good that is. let me decide that.
我既没钱，又没房产，完全仰赖我那个古怪的疯子舅舅，我还不能像你求婚，但我要你明白我的心意。简，我是你的，我是你的，是你的，全心全意，也许不值一提。这让我来决定。
13、what value will there be in life if we are not together? run away with me.
如果我们不能在一起，生活还有什么意义?跟我私奔吧。
泰坦尼克号经典语录短句篇二
1、you jump， i jump. (another touching sentence)
你跳，我就跳。
2、will you give us a chance to live?
能不能给我们留一条生路?
3、god shall wipe away all the tearsfromtheir eyes， and there shall be no more death. neither shall there be sorrow or dying， neither shall there be any more pain， for the former world has passed away.
上帝擦去他们所有的眼泪.死亡不再有，也不再有悲伤和生死离别，不再有痛苦，因往事已矣。
4、you’re going to get out of here. you’re going to go on and you’re going to make lots of babies and you’re going to watch them grow and you’re going to die an old， an old lady， warm in your bed. not here. not this night. not like this.
你一定会脱险的，你要活下去，生很多孩子，看着他们长大.你会安享晚年，安息在温暖的床上，而不是今晚在这里，不是像这样的死去。
5、all life is a game of luck.
生活本来就全靠运气。
6、i love waking up in the morning and not knowing what’s going to happen， or who i’m going to meet， where i’m going to wind up.
我喜欢早上起来时一切都是未知的，不知会遇见什么人，会有什么样的结局。
7、i figure life is a gift and i don’t intendon wasting it. you never know what hand you’re going to get dealt next. you learn to take life as it comes at you.
我觉得生命是一份礼物，我不想浪费它，你不会知道下一手牌会是什么，要学会接受生活。
8、to make each day count.
要让每一天都有所值。
9、we’re women. our choices are never easy.
我们是女人，我们的选择从来就不易。
泰坦尼克号经典语录短句篇三
1: all life is a game of luck。
生活本来就全靠运气。
2: you jump。 i jump。
你跳！我就跳。
3: were women。 our choices are never easy。
我们是女人，我们的选择从来就不易。
4: outwardly， i was everything a well-brought up girl should be。 inside， i was screaming。
外表看，我是个教养良好的小姐，骨子里，我很反叛。
5: i figure life is a gift and i dont intend on wasting it。 you never know what hand youre going to get dealt next。 you learn to take life as it es at you…。
我觉得生命是一份礼物，我不想浪费它，你不会明白下一手牌会是什么，要学会理解生活。
6:
winning that ticket, rose, was the best thing that ever happened to me... itbrought me to you. and im thankful for that, rose. im thankful. you must do me this honor, rose. promise me youll survive, that you wont give up, no matter what happens, no matter how hopeless. promise me now, r
ose, and never let go of that promise.
赢得船票……是我一生最幸运的事，让我可认识你，认识你真荣幸，万分荣幸，你必须要帮我，答应我活下去，答应我，你不会放下……无论发生什么事，无论环境怎样……rose，答应我，千万别忘了。
7: youre going to get out of here。 youre going to go on and youre going to make lots of babies and youre going to watch them grow and youre going to die an old， an old lady， warm in your bed。 not here。 not this night。 not like this。
你必须会脱险的，你要活下去，生很多孩子，看着他们长大，你会安享晚年，安息在温暖的床上，而不是今晚在那里，不是像这样的死去。
8: dont you do that， dont say your good-byes。
别那样，不说再见，坚持下去，你明白吗?
9: ill never let go。 ill never let go， jack。
我永不食言，永不食言，jack。
10: i love waking up in the morning and not knowing whats going to happen， or who im going to meet， where im going to wind up。
我喜欢早上起来时一切都是未知的，不知会遇见什么人，会有什么样的结局。
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